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Vragen van het lid Van Miltenburg
(VVD) aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over een glasheldere polis AWBZ.
(Ingezonden 26 maart 2009)

1
Kent u het artikel «Het ei van Van
Miltenburg of hoe krijgen we een
glasheldere polis AWBZ»?1

2
Is het op dit moment nog steeds uw
bedoeling om voor de AWBZ met een
glasheldere AWBZ-polis te komen?

3
Wie gaat die glasheldere polis
ontwikkelen?

4
Op welke termijn is het uw bedoeling
de glasheldere polis voor de AWBZ te
presenteren?

5
Kunt u een nauwkeurige definitie
geven van een glasheldere polis?

6
Deelt u de mening dat een
glasheldere polis met name van
belang is voor de rechtszekerheid van
de cliënt?

7
Bent u van mening dat binnen de
toekomstige glasheldere polis er
ruimte moet blijven om de verschillen
in de persoonlijke omstandigheden
van een cliënt mee te laten wegen bij
de indicatie? Zo nee, waarom niet? Zo

ja, hoeveel ruimte moet een
indicatiesteller volgens u krijgen om
die persoonlijke omstandigheden te
vertalen naar zorguren?

8
Moet de glasheldere polis «werkelijk
zover gaan dat je per aandoening of
ziekte jouw rechten op zorg vanuit de
AWBZ kunt bepalen?» Zo nee, hoe
verhoudt dit antwoord zich dan tot de
door u gewenste glasheldere polis?
Zo ja, betekent het feit dat de
manager van het Expertisecentrum
van het Centrum Indicatiestelling
Zorg (CIZ) dit bestrijdt, dat er sprake
is van een wezenlijk verschil van
inzicht tussen enerzijds u en uw
beleidsdoelstellingen, en anderzijds
de organisatie die de
beleidsdoelstellingen moet gaan
realiseren, zijnde het CIZ?

9
Hoe verhoudt het streven naar een
glasheldere polis zich tot het
uitgangspunt van de AWBZ dat de
cliënt centraal moet staan?

10
Heeft u kennisgenomen van de
uitspraak van M. de K., manager van
het Expertisecentrum van het CIZ, dat
per individuele cliënt vastgesteld
moet kunnen worden welke zorg in
welke omvang nodig is? Zo ja, bent u
het met deze uitspraak eens? Zo ja,
waarom? Zo nee, waarom niet?

11
Hoe verhoudt deze uitspraak zich tot
de invoering van
zorgzwaartepakketten (ZZP’s), en het

indiceren in ZZP’s, waarbij cliënten in
eerste instantie in categorieën
worden onderverdeeld en pas daarna
wordt gekeken of er op individueel
niveau er nog iets extra’s noodzakelijk
is?

12
Kunt u uitleggen hoe de
organisatorische en
gezagsverhoudingen liggen tussen u
en het CIZ, zijnde een
privaatrechtelijke stichting?

13
Herinnert u uw uitspraken op
19 maart jl. tijdens de plenaire
afronding van het debat over de
evaluatie van het groot project
modernisering AWBZ dat u de
resultaten van het onderzoek van
Zorgdesk Nederland direct na afloop
van het Algemeen Overleg op 5
maart van mij had ontvangen? Kent u
de opmerking van de heer De K. op
de website van Zorg en Welzijn dat
hij het betreffende onderzoek niet
kent? Is het waar dat VWS de
resultaten van het onderzoek niet
heeft gedeeld met het CIZ? Zo ja,
waarom niet? Zo nee, hoe verklaart u
dat de heer De K. dit namens het CIZ
ontkent?

14
Kent u de stelling in de laatste twee
alinea’s van het artikel in Zorg en
Welzijn van de heer De K. dat het
streven naar een glasheldere polis op
gespannen voet staat met de
solidariteitsgedachte van ons
Nederlandse Zorgstelsel? Zo ja, bent
u het met die stelling eens?
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15
Heeft de stellingname over de
glasheldere AWBZ-polis van de
manager van het Expertisecentrum
van het CIZ, zoals door hem
verwoord in het artikel op de website
van Zorgvisie, consequenties voor de
verhouding tussen u en het CIZ?

16
Heeft u na de uitspraken van de
manager van het expertisecentrum
CIZ nog voldoende vertrouwen in de
uitvoering door het CIZ van het door
u voorgestelde beleid?

1 website Zorg en Welzijn, 19 maart 2009
http://www.zorgwelzijn.nl/web/Meningen/
Opinie/Opiniepagina/Het-ei-van-Van-
Miltenburg-of-hoe-krijgen-wij-een-
glasheldere-polis-AWBZ.htm

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Bussemaker (Volksgezondheid,
Welzijn en Sport) (ontvangen 8 april
2009)

De vragen van het kamerlid Van
Miltenburg (VVD) over een
glasheldere polis kunnen tot mijn
spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat er nog
nadere afstemming met het CIZ
plaatsvindt.
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